

23/01/2025

Ooredoo to disclose its FY 2024 Financial results on, 10 February 2025, Investor call on 13 February 2025

Ooredoo Q.P.S.C. has announced that it will disclose its FY 2024 financial results on **Monday, 10 February 2025** after the financials' review meeting, which will be held at 13:30.

A conference call has been scheduled for **Thursday, 13 February 2025** and the related presentation will be published on the Company's website on the same day:

		FY 2024
Ooredoo Q.P.S.C. Website link: http://ore.do/ir	Investor Presentation	13 February 2025
	Earnings Call	13 February 2025 [Luelle Pillay -IRO] Registration link https://ore.do/register24

Investor Call

Date: Thursday, 13 February 2025

Time: 14:00 Doha | 15:00 UAE | 11:00 UK | 06:00 NYC

Registration is required here: <https://ore.do/register24>

Conference call registration details are available on the **Ooredoo Group Investor Relations** website: <http://ooredoo.com/en/investors>

Note: Email providers are constantly changing their email classification methods, which may cause important emails to be directed to your spam or bulk email folder. Please ensure that you check your calendar to see if the invite has been added there. **If not**, add the sender's email address (ir@ooredoo.com) to your approved sender list, also known as your **whitelist**.

-End-

About Ooredoo

Ooredoo is an international communications Company operating across the Middle East, North Africa, and Southeast Asia. It serves consumers and businesses in nine countries, delivering Ooredoo a broad range of content and services through its advanced, data-centric mobile and fixed networks.

As of 31 December 2023, Ooredoo generated revenues of QAR 23 billion. Its shares are listed on the Qatar Stock Exchange and the Abu Dhabi Securities Exchange.

Twitter: @OoredooQatar

Facebook: <https://www.facebook.com/ooredooqatar/>

LinkedIn: <https://www.linkedin.com/company/ooredooQatar>

YouTube: <https://www.youtube.com/user/OoredooQatar>

Website: www.ooredoo.qa

23 يناير 2025

**Ooredoo تحدد تاريخ 10 فبراير 2025 موعداً للإفصاح عن نتائجها المالية السنوية لعام 2024،
وموعد مكالمة المستثمرين يوم 13 فبراير 2025**

تعلن Ooredoo (ش.م.ق.ع) بأنها ستفصح عن بياناتها المالية السنوية عن عام 2024 وذلك يوم الاثنين الموافق 10 فبراير 2025 بعد الاجتماع المخصص لمناقشة البيانات المالية والمقرر عقده عند الساعة 1:30 ظهراً. كما سيتم عقد مكالمة جماعية عبر الهاتف يوم الخميس الموافق 13 فبراير 2025. وسيتم نشر العرض المشار إليه على الموقع الإلكتروني للشركة في اليوم نفسه.

السنة المالية 2025		
13 فبراير 2025	عرض المستثمرين	Ooredoo (ش.م.ق.ع)
13 فبراير 2025 [لويل بيلاي – رئيس علاقات المستثمرين] رابط التسجيل للمشاركة في المكالمة https://ore.do/register24	المكالمة الخاصة بالنتائج	رابط الموقع على الإنترنت: http://ore.do/ir

المكالمة الجماعية

يوم: 13 فبراير 2025

الوقت: 14:00 ظهراً بتوقيت الدوحة/ الساعة 15:00 بتوقيت الإمارات العربية المتحدة / الساعة 11:00 بتوقيت المملكة المتحدة / الساعة 06:00 صباحاً بتوقيت نيويورك.

التسجيل مطلوب مسبقاً عبر الرابط: <https://ore.do/register24>

وتتوفر كذلك تفاصيل التسجيل للمشاركة في المكالمة الجماعية عبر الهاتف أيضاً على الموقع الإلكتروني لعلاقات المستثمرين في مجموعة Ooredoo: <http://ooredoo.com/en/investors>

ملاحظة: يقوم مقدمو خدمة البريد الإلكتروني وبشكل مستمر بتغيير أسلوبهم في تصنيف رسائل البريد الإلكتروني مما قد يؤدي إلى حجب رسائل مهمة من الوصول صندوق الوارد في بريدك، وقد توجه الرسائل إلى ملف البريد التطفلي. **ولذلك فإننا ننصح بمراجعة مفكرتك**، فقد تكون الدعوة قم تم إضافتها لغلى المفكرة مباشرة. وإن لم تكن الرسالة قد تم توجيهها إلى مفكرتك ندعوكم لإضافة عنوان المرسل (ir@ooredoo.com) إلى قائمة المرسلين المعتمدين لديك. والمعروفة أيضاً بالقائمة البيضاء.

-إنتهى-

معلومات عن Ooredoo

تعد Ooredoo شركة اتصالات قطرية رائدة توفر خدمات الاتصالات الجواله واتصالات الخط الثابت وإنترنت البرودباند والخدمات المُدارة للشركات. وقد صممت تلك الخدمات لتلبية احتياجات العملاء من الأفراد والشركات. وباعتبارها شركة تولى أهمية كبيرة للمجتمعات التي تقدم فيها خدماتها، تسهم رؤيتها التي تتمثل في إثراء حياة عملائها، وإيمانها بقدرتها على تحفيز التنمية البشرية من خلال الاتصالات، في مساعدة أفراد المجتمعات على تحقيق أقصى تطلعاتهم.

تويتر: @OoredooQatar

فيسوك: <https://www.facebook.com/ooredooqatar/>

LinkedIn: <https://www.linkedin.com/company/ooredooQatar>

YouTube: <https://www.youtube.com/user/OoredooQatar>

الموقع الإلكتروني: www.ooredoo.qa

الموقع الإلكتروني: www.ooredoo.qa